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VLKANEČ PŘIBYSLAVICE KOZOHLODY

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Zasedání zastupitelstva obce se konají každou druhou středu v měsíci od 18:00 hodin, střídavě ve všech třech obcích.

Rozpis
KVĚTEN 2017 – ČERVENEC 2017

10. 5. 2017 Vlkaneč, obecní úřad
14. 6. 2017 Kozohlody, sál Obecního domu
12. 7. 2017 Přibyslavice, sál místního pohostinství

ZPRÁVY Z OBCE

Dne 17.7. 2017 se uskuteční ve všech třech našich obcích svoz nebezpečného odpadu. Prosíme občany, 
aby si den předem vynesli před své domy svůj nebezpečný odpad, svoz bude probíhat už od ranních hodin. 

SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU

Domovní čistírny odpadních vod v obci Přibyslavice
Je jistě dobrou zprávou, že obec Vlkaneč obdržela rozhodnutí o přidělení dotace na realizaci 28 domovních čistíren odpad-
ních vod v obci Přibyslavice a její místní části Kocanda. Žádost o dotaci byla podána na sklonku loňského roku.
Jak budou přípravy pokračovat? Je třeba do 12 měsíců od zaslání rozhodnutí zajistit dokončení a schválení projektové doku-
mentace, provést konečný kompletní hydrogeologický posudek, zajistit stavební povolení a vodoprávní rozhodnutí, provést 
soutěž na výběr zhotovitele a uzavřít s ním smlouvu o dílo.. Následně se budou řešit smlouvy s občany. Vlastní realizaci pak 
musíme stihnout do konce roku 2020. Toto jsou termíny uvedené v rozhodnutí zaslaném Státním fondem životního prostředí. 
Předpokládáme,  že všechny přípravné práce bychom měli stihnout do konce tohoto roku a realizaci pak do konce roku 2018.

Získané dotace na opravy a investiční akce za posledních 10 let
2008 Oprava místní komunikace v Přibyslavicích 400.000,- Kč

Oprava a malování ZŠ ve Vlkanči 47.025,- Kč

2009 Dětské hřiště ve Vlkanči 294.000,- Kč

2010 Dokončení kanalizace v obci Kozohlody a Vlkaneč 10.000.000,- Kč

2012 Veřejné osvětlení ve Vlkanči 1.898.195,- Kč

2013 Oprava místních komunikací ve Vlkanči 600.000,- Kč

Výstavba části kanalizace v ulici ke Kluckým Chválovicím 1.716.963,- Kč

2015 Snížení energetické náročnosti budovy ZŠ 2.045.389,- Kč

2016 Oprava místní komunikace v Kozohlodech 470.193,- Kč

Oprava místní komunikace ve Vlkanči 425.161,- Kč

Oprava rybníku v Kozohlodech   1.064.000,- Kč

CELKEM 18.960.926,-Kč
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Prodej dřeva z obecních lesů za rok 2016
Příjmy: 975.759,- Kč vč. DPH

KULATINA

Vytěženo 400,50 m3

Průměrná cena 2.298,06 Kč vč. DPH

Cena celkem 920.375,00 Kč vč. DPH

Kulatinu odebrali 2 zákazníci.

PALIVO SAMOVÝROBA

Vytěženo 89,60 m3

Cena jednotková 115,00 Kč vč. DPH

Cena celkem 10.304,00 Kč vč. DPH

PALIVO PŘIPRAVENÉ NA ODVOZNÍM MÍSTĚ

Vytěženo 98,00 m3

Cena jednotková 460,00 Kč vč. DPH

Cena celkem 45.080,00 Kč vč. DPH

V roce 2016 odebralo palivové dřevo celkem 21 lidí, z toho bylo 10 lidí z Vlkanče, 9 z Kozohlod 
a 2 z Přibyslavic. Ceny zůstaly stejné jako v předchozím roce. Od  1. 1. 2013 jsme plátci DPH.
Celkem se za rok 2016 vytěžilo 588,1 m3 dřeva za celkovou cenu 975.759,00 Kč vč. DPH. Dále byly 
prodány vánoční stromky za 2.250,00 Kč

Výdaje: 199.483,- Kč vč. DPH

Těžba dřeva 142.238,00 Kč vč. DPH

Sadba 41.221,00 Kč vč. DPH

Oplocenky 10.890,00 Kč vč. DPH

Repelenty 5.134,00 Kč vč. DPH

(Bohumila Semrádová, Kozohlody)

(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

Zápis ze 17. schůze 2016 mimořádného zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 30. 12. 2016 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, 
Volenec Jiří, Zelená Marie 
Zapisovatel: Bohumila Semrádová 
Ověřovatelé zápisu:  Špalek Vincent, Klaus Josef
Přítomní občané: 0
Zastupitelstvo obce ukládá:
Podepsat dodatek č.1 ke kupní smlouvě uzavřené dne 21. 3. 2016 na prodej ČOV Vlkaneč vč. pozemků p. č.1315/3 (ostatní plocha) a st. p. č. 196 
(zastavěná plocha a nádvoří) v k. ú. Vlkaneč.

Zápis z 1. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 11. ledna 2017 v Kozohlodech 
Přítomní zastupitelé: Novák Oldřich, Špalek Vincent, Kořínek Bohuslav, Zelená Marie, Volenec Jiří, Klaus Josef
Omluvení zastupitelé: Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila 
Zapisovatel: Špalek Vincent  
Ověřovatelé zápisu:  Novák Oldřich, Kořínek Bohuslav 
Přítomní občané: 13
Zastupitelstvo obce ukládá:
Zveřejnit záměr obce k propachtování obecních pozemků. 

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
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Zápis ze 2. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 15. 2. 2017 ve Vlkanči 
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Václav, Pavlas Stanislav,  Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, 
Volenec Jiří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu:  Špalek Vincent, Zelená Marie
Přítomní občané:  2
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Zadání projekčních prací firmě VHS Vrchlice Maleč 227.476,- Kč bez DPH. 
- Podat žádost na úřad práce pro rok 2017 o 4 veřejně prospěšné pracovníky (2 muže a 2 ženy).
- Převést finanční prostředky z rezervního fondu dle zákona 250/2000 Sb. §30, odst. 4 na fond investic ve výši  78.343,- Kč na zakoupení  

nového elektrického sporáku ALBA SE40ARS do kuchyně školní jídelny a zároveň odpisy tohoto sporáku z ročního příspěvku obce na 
úhradu neinvestičních nákladů.

- Uzavřít s p. Vanišem smlouvu o koupi části obecního pozemku p. č. 610/4 v k. ú. Přibyslavice (75 m2) za cenu 120,- Kč/m2.
- Uzavřít pachtovní smlouvy na zemědělské pozemky v majetku obce, se všemi zájemci, kteří měli tyto pozemky pronajaté i v předchozím období.
- Proplatit SDH Kozohlody část nákladů ve výši 500,- Kč na pořádání MDŽ v Kozohlodech. 
- Informovat společnost Lungta o stanovisku ZO.
- Zadat úpravy památníku padlých  a okolí křížku v Přibyslavicích na návsi dle vítězné varianty studenta Kryštofa Čepla.
- Proplatit SDH Vlkaneč část nákladů ve výši 500,- Kč na pořádání dětského karnevalu ve Vlkanči.
- Informovat p. Kociánovou o stanovisku ZO.
- Uzavřít smlouvu s obcí  Nová Ves na příspěvek 2000,- Kč/rok 2017 na provoz hřbitova ve Vlkanči.
- Zadávat zpracování Zpravodaje obce Vlkaneč firmě Label. 

Zápis ze 3. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 8. 3. 2017 v Kozohlodech 
Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, Volenec Jiří, Zelená Marie
Nepřítomní zastupitelé: Klaus Josef, Pavlas Václav
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Ověřovatelé zápisu:  Novák Oldřich a Volenec Jiří.
Přítomní občané: 10
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít s firmou Zednictví Šemík SoD na zhotovení přístřešku Obecního domu. 

(Bohumila Semrádová, Kozohlody)
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Milí občané,
v uplynulých třech měsících jsme písemně blahopřáli p. Šturmové E., p. Pitekové Z., p. Tichému V., p. Volencové M., 
p. Burianové M., p. Oslancovi M., p. Volencovi J.. 

Osobně jsme popřáli p. Šimerkové M., p. Kolářovi J. a panu Zikmundovi J..

Přejeme všem oslavencům pevné zdraví a životní pohodu.

Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč

SBOR PRO OBČANSKÉ ZÁLEŽITOSTI

NAŠI OSLAVENCI

Kolář Josef
75 let

Šimerková Marie
90 let

Zikmunda Josef
Nejstarší občan Vlkanče - 88 let

Žáci ZŠ obdrželi vysvědčení za 1. po-
loletí 31. ledna a všichni prospěli, v pá-
tek 3. 2. měli pololetní prázdniny.

V únoru se děti MŠ bavily u „Pohádky 
do zimních pelíšků“ a 14.2. se hodně 
nasmály při „Dětském kabaretu.“

Jarní prázdniny byly od 20. 2. do 26. 2., 
tak si děti užily volné dny, které většina 
využila k zimním radovánkám.

Březen patřil letos karnevalu, a proto si 
děti z MŠ takový uspořádaly. Celý den 
se po MŠ pohybovaly podivné a veselé 
karnevalové masky.

V pondělí 3. 3. 2017 se žáci 3. - 5. roční-
ku zúčastnili projektu „Země 3 000“ 
pod názvem „Filipíny – za obry a tr-
paslíky“ v divadle v Čáslavi. Fotograf a 
dobrodruh Adam Lelek je seznámil s 
Vesmírem a životem lidí na Filipínách. 

ZŠ a MŠ VLKANEČ (Základní škola a Mateřská škola)

V měsíci lednu jsme navštívili divadelní provedení baletu „Šípková Růženka“ v Čáslavi na hudbu P. I. Čajkovského. Baletní 
umění se dětem velmi líbilo a povídali jsme si o něm ještě dlouho. MŠ navštívilo divadélko Kůzle s představením  „Zlaté pa-
puče“, líbilo se i žákům 1.a 2.ročníku.

Jak čerti vařili vtipnou kaši
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Ve škole při výuce zpracovali společně 
úkoly v pracovních listech k dané téma-
tice. Celý projekt byl pro všechny velmi 
zajímavý a přínosný.

V březnu v MŠ „Čerti vařili vtipnou 
kaši“, pohádka byla plná písniček, stra-
šení a kouzel. Žáci  z 1. a 2. roč. obdivo-
vali krásné dřevěné loutky a každý chtěl 
mít aspoň jednu doma.

V dubnu nás čekají Velikonoce – svát-
ky jara a s tím spojené tradiční výtvar-
né dílny.

Zveme vás na „Slet čarodějnic“ již v pá-
tek 28. 4. za budovou školy.

Všem bych chtěla popřát hodně jarní-
ho sluníčka, abychom všichni načer-
pali energii a optimismus do běžných 
všedních povinností.

Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč Děti si jarně vyzdobily školu 

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ A OBČANSKÝCH SDRUŽENÍ

Maškarní ples

Z akcí, které SDH Vlkaneč pořádá, patří vždy k nejvydařenějším maškar-
ní ples. Ten letošní se konal 4.3.2017 v místním pohostinství. Začínal 
tradičně ve 20:00 a k tanci hrála místní skupina NO BODY. Jsem ráda, že 
tento ples patří mezi  vyhlášené v okolí, protože bývá navštěvován ne-
jen místními občany, ale také spoustou lidí z okolí. K oblíbenosti plesu 
patří také to, že cena vstupenek zůstává řadu let nezměněná a tradicí je 
i bohatá tombola. Touto cestou bych chtěla poděkovat všem sponzo-
rům našeho plesu i členům SDH za velkorysé příspěvky do tomboly. 
Všechny masky byly krásné, ale za zlatý hřeb večera považuji vystoupe-
ní našich mladších hasičů. Zahráli scénku z amerického seriálu Pobřež-
ní hlídka. Bylo to velmi vtipné a masky „téměř“ dokonalé. Zvláště muži 
oblečení do dámských plavek sklidili velký potlesk. Věřím, že jsme si 
všichni ples užili na 100 % a příští rok se zase setkáme. 
Další akcí, na kterou Vás zveme, bude okrsková soutěž (květen 2017).

Krásné prožití Velikonoc a jara Vám přeje SDH Vlkaneč

Michaela Časarová, Vlkaneč

SDH VLKANEČ

Hasičský ples

V sobotu 11.2.2017 jsme uspořádali hasičský ples. K tanci a k 
poslechu hrála hudební skupina Universum. Součástí plesu byla  
i bohatá tombola, v níž byly velmi pěkné ceny. Výbor SDH Kozo-
hlody děkuje těmto sponzorům: Zemědělské družstvo Vysoči-
na, Elektro Dvořák, STASTR Čáslav, Obecní úřad Vlkaneč, řeznic-
tví Klaus, Golden-Line s.r.o. Bystřice u Benešova, sklárny Caesar 
Crystal Josefodol, Bohemia Machine Světlá nad Sázavou, 

SDH KOZOHLODY

Pobřežní hlídka všechny pobavila 

ProVes - Obchod pro chovatele a pěstitele a členům SDH Kozo-
hlody za dodání cen do tomboly.

Oslava MDŽ

V sobotu 4.března 2017 jsme pro ženy naší obce opět uspořáda-
li oslavu Mezinárodního dne žen. Každá žena byla na oslavu 
osobně pozvána a při příchodu do sálu dostala od členů místní-
ho sboru hasičů květinu. Starosta hasičů přivítal přítomné ženy, 
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poděkoval jim za jejich práci a každoden-
ní starost o rodinu a popřál jim k jejich 
svátku. Kozohlodské děti přednesly své 
básničky a pak již celé odpoledne patřilo 
hudebnímu orchestru Věnovanka, která 
skvěle hrála k poslechu i k tanci. Během 
jejich produkce bylo též podáno pohoš-
tění. Plný sál a spokojenost žen potvrdila 
zájem o tuto akci, a proto se připravuje 
oslava tohoto svátku i na příští rok.

Sál při oslavě MDŽ praskal ve švech

Brigáda na pálení klestí
V sobotu 25. března jsme uspořádali bri-
gádu na pálení klestí po těžbě v obecním 
lese. Brigády se zúčastnilo 12 členů naše-
ho sboru.

Plánované akce
• Pálení čarodějnic
• Posezení na hrázi Návesního rybníka – 

termín budu upřesněn
•  Výlet na kolech - termín bude upřesněn
• Účast na okrskové soutěži v požárním 

útoku

(František Klečák, Kozohlody)

V minulém čtvrtletí se neuskutečnily žádné akce.

Venclák Václav, Přibyslavice

SDH PŘIBYSLAVICE

Fotbalové aktuality

PŘÍPRAVA NA JARO
Příprava na jarní sezonu začala 27. 1. 2017 v sále místního pohostin-
ství, kde měli hráči kruhový trénink. Další týden si hráči vyzkoušeli 
intervalové cvičení pod vedením Moniky Novákové. Od té doby se 
každou neděli konalo kondiční běhání v terénu.  V únoru vyrazil fot-
balový tým TJ Sokol Vlkaneč na čtyřdenní soustředění do Krkonoš, 
kde se fotbalisté věnovali běžeckému lyžování. Část přípravy pro-
běhla na hřišti s umělým povrchem v Bohdanči. V současné době se 
tým připravuje na mistrovské zápasy na pátečních trénincích, které 
se konají na místním hřišti od 18:00hod. Fotbalový tým posílí bran-
kář Martin Hájek, který přešel do Vlkanče z Heřmanova Městce.  

PŘÍPRAVNÉ ZÁPASY
26. 2. 2017
Leština B - TJ Sokol Vlkaneč, umělá tráva Kutná Hora, výsledek 4:3
4. 3. 2017
 TJ Sokol Vlkaneč – Zbýšov, hřiště Vlkaneč, výsledek 4:1
12. 3. 2017
Bílé Podolí B - TJ Sokol Vlkaneč, umělá tráva Časlav
19. 3. 2017
Zbýšov - TJ Sokol Vlkaneč, hřiště Zbýšov, výsledek 6:4 

Jarní sezóna začala 1. 4. 2017 prvním zápasem v Chotusicích.

Brigády
11. 3. 2017 se uskutečnila brigáda v lese na pálení roští.

25. 3. 2017 se před začátkem jarní fotbalové sezóny se prováděly 
údržbové práce na místním hřišti. Byly pověšeny sítě, proběhl úklid 
skladu, oprava dveří, vyrovnání branek, uválcování hřiště a další.

Další sportovní aktivity
Cvičení žen a dívek každý čtvrtek od 19. hodin v místní škole.
Od května volejbalové podvečery.
Rádi bychom zorganizovali více sportovních aktivit pro děti a mlá-
dež. Z důvodu chybějícího krytého zázemí pro celoroční práci s dět-
mi prozatím budeme nabízet jednorázové, jednodenní aktivity. Při-
vítali bychom, aby se děti, které budou mít zájem, staly členy naší 
organizace a společně s námi se věnovaly sportovním činnostem. 
Vyzýváme rodiče, aby v případě zájmu, kontaktovali členy výboru TJ 
SOKOL VLKANEČ z. s. 

Připravované aktivity
30. 4. 2017 – Pálení čarodějnic
Květen – Jarní Vlkanečská kecka aneb turistický pochod pro malé i 
velké (datum konání sledujte na vývěskách).
Červen / červenec – vítání prázdnin na místním hřišti (termín bude 
upřesněn).

Obracíme se touto formou na místní obyvatele, zda by byl někdo 
ochoten sekat místní hřiště. Můžeme nabídnout odměnu 5 000 Kč.

(Martina Nováková, Vlkaneč)

TJ SOKOL VLKANEČ
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Myslivecký ples
Tak jako každý rok, pořádalo v lednu MS Diana myslivecký 
ples. K poslechu a tanci zahrála hudební skupina SAM. Tra-
dičně nechyběla zvěřinová tombola, která k mysliveckému 
plesu určitě patří. Mimo zvěřinové tomboly si mohl každý 
zakoupit i obálkovou tombolu, která byla během krátké 
doby rozprodána. Kdo si ji zakoupil, odnášel si  domů někte-
rou z mnoha cen.

Výroční členská schůze
V sobotu 4. března se konala výroční členská schůze, na kte-
rou bylo pozváno i několik hostů, mezi které patřil starosta 
obce Vlkaneč, zástupci ZD Vysočina Zbýšov a další. Na této 
schůzi byl zhodnocen uplynulý rok 2016, byla přijata nová 
adeptka a jeden nový host.

Ostatní činnost
V zimních měsících se myslivci věnovali především přikrmo-
váním drobné a spárkaté zvěře. Jelikož letošní zima byla pro 
zvěř velmi nepříznivá, bylo nutné do krmelců častěji doplňo-

MS DIANA VLKANEČ

vat krmivo a to především jadrné. V měsíci únoru bylo do ja-
drného krmiva pro spárkatou zvěř přidáváno také léčivo. Po 
ukončení přikrmování je nutné všechny krmelce vyčistit a 
vydezinfikovat.

Připravované akce
Plánujeme cvičné kulové střelby, dětský den, zájezd na Ko-
nopiště a do Kácovského pivovaru. Termíny budou upřesně-
ny.

Vladimír Burian, Vlkaneč

ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ VLKANEČ
Rady chovatelům

S otevírajícím se jarem začala nová 
chovatelská sezóna. Právě teď se 
ukáže, kdo se řádně připravil, jaký 
má chovný materiál a v jaké je kon-
dici. Shánět teď něco do chovu je 
již pozdě, špičkového jedince již 
těžko seženeme a když, tak cena 
bude zbytečně přemrštěná. Téměř 

celý únor byl teplotně nadprůměrný a v březnu se již mohla 
líhnout krásná silná králičata. Holubi jako když pěkné počasí 
vycítili a první holoubata se rodila již koncem ledna, dnes se 
můžeme těšit z druhých nebo třetích. U drůbeže a ostatního 
ptactva se vyskytla vysokopatogenní forma aviární influen-
ze (ptačí chřipka), která zasáhla téměř všechny kraje naší 
republiky. Účinná vakcinace dosud není známa. Nezbývá 
nám než doufat, že naši oblast tento skázonostný vir nena-
vštíví. Není to sice stoprocentně ověřené, ale největšími 
přenašeči je vodní ptactvo, které na konci zimy jde do páru, 
migruje a vyhledává nová teritoria. Většinou po zapáření a 
zahnízdění tato vlna pomine.

Nyní krátce k výživě nastupující nové generace králíků. Měli 
bychom věnovat zvýšenou péči gravidním králicím. Když 
máme jistotu, že králice je gravidní, můžeme opatrně od 
poloviny času přilepšovat a obohacovat denní krmnou dáv-
ku. Králice ocení zvýšený obsah bílkovin a rostlinných tuků. 

U holubů vysadíme z krmné dávky část kukuřice a nahradí-
me ji vyšším objemem luštěnin. Často se při krmení s vyšším 
obsahem kukuřice (energie) stává, že páry zbytečně brzo 
nasedají a předešlá holoubata nedokrmují a ta jsou nucena 

se předčasně postarat sama o sebe, což se negativně odráží 
v jejich vývinu. 

U drůbeže určené ke snášce je již dostatek zeleně a tam, kde 
nemají možnost se sami napást, musíme dodat jemně nase-
kanou trávu do míchanice nebo přidávat větší množství na-
řezaných kopřiv či vojtěšky. S povděkem drůbež přijímá na-
klíčenou pšenici s trochou ovsa. Naklíčené obilí předkládáme 
v různých stádiích naklíčení. Obilné klíčky obsahují velké 
množství vitamínu E, který příznivě ovlivňuje snášku (není to 
nic převratného, protože podobný způsob praktikovaly již 
naše babičky). 

Včely jsou již v plné aktivitě a kolem 20. dubna by měly plně 
obsedat minimálně 2 nástavky o rámkové míře 39x24 cm. S 
rozkvětem řepky bychom měli mít všechna včelstva vyrov-
naná v síle a připravená na nasazení prvních medníků. Pro-
tože v okolí naší obce je letos dostatek plodin, které příznivě 
ovlivní jarní rozvoj, doporučuji použít mateří mřížky, po 
dokvětu řepky většinou nastoupí do květu inkarnát což je 
jetel nachový. Matky musí mít stále dostatek prostoru pro 
kladení. Nesmí být omezovány. Kolem 25. května nesmíme 
zapomenout na tvorbu oddělků. Jinak včelstva neudržíme 
pod kontrolou a začnou se nám začátkem června nekontro-
lovatelně rojit. U včel je vše limitované příhodným počasím. 
Správný včelař se musí naučit rychle reagovat na stávající 
změnu počasí a musí se naučit předvídat. Jaro patří k nej-
krásnějším ročním obdobím a každý by si měl najít chvilku, 
aby měl čas rozhlédnout se kolem sebe, uvědomit si krásu a 
sílu přírody a být rád, že žije na venkově v doposud krásné 
obci s krásnou přírodou.

Josef Rejnek, Vlkaneč
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Co se děje v Přibyslavicích 
Přibyslavice jsou sice nejmenší částí obce Vlkaneč, ale roz-
hodně ne nečinnou. I když se zde věkový průměr obyvatel 
pohybuje kolem 55 let, „místní“ se stále snaží, aby jejich obec 
byla krásná a živá. O tom by Vám jistě něco řekli i strážník 
Karlík a vodník Oliver.

Hybnou silou obce je v současné době především Sdružení 
přátel kostela Sv. Václava. 17. prosince uspořádali jeho čle-
nové tradiční adventní koncert, čáslavská chrámová schola 
zde provedla Českou mši vánoční Jakuba Jana Ryby. Účast-
níci koncertu si domů odnesli i „betlémské světlo“, které týž 
den ráno rozváželi skauti po republice. Po skončení koncer-
tu se všichni sešli ke krátkému předvánočnímu posezení s 
drobným občerstvením v místním hostinci. 

V lednu 2017 se uskutečnila TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA, jejíž výtě-
žek putoval Oblastní charitě. Vybralo se zde 3.585,-Kč, což 
sice bylo ze všech třech našich obcí nejméně, ale v poměru 
na počet trvale žijících obyvatel, byly přibyslavičtí občané 
rozhodně nejštědřejší. 

V únoru 2017 podalo sdružení žádost o dotaci SZIF určenou 
na údržbu a obnovu stávajících kulturních prvků venkovské 
krajiny. Pokud dotaci obdrží, bude zaštiťovat opravu zevní-
ho pláště kostela sv. Václava. Obec na tuto akci přislíbila fi-
nanční pomoc ve výši 100.000,-Kč. Jak sami vidíte, práce má 
sdružení plné ruce a jeho členové se rozhodně nenudí.

Co ale „místní“ v poslední době velmi trápí, je uzavření po-
hostinství Pod lípou, které nefunguje už od listopadu 2016 a 
obchodu se smíšeným zbožím, který nefunguje od března 
2017. Nejen že starší občané přišli o možnost si nakoupit zá-
kladní potraviny v místě, ale toto byla jediná dvě místa, kde 
se mohli přibyslavičtí sejít a popovídat si. A to byl hlavní dů-
vod, proč se skupina obyvatel Přibyslavic sešla dne 17.3.2017, 
po dohodě s obecním úřadem, v místním hostinci a domlu-
vila se na založení spolku PŘÁTELÉ PŘIBYSLAVIC. Zvolila pří-
pravný výbor, připravila návrh stanov a nyní pracuje na re-

PŘÁTELÉ KOSTELA SV. VÁCLAVA V PŘIBYSLAVICÍCH

gistraci spolku. Pro své schůzky bude využívat prostory 
místní knihovny.

Co se týká uzavřených provozoven, obec se bude snažit co 
nejrychleji situaci řešit, ať už dohodou se současnou nájem-
kyní nebo pronájmem jinému provozovateli. Je velkým zá-
jmen podpořit místní obyvatele a udržet Přibyslavice krásné 
a živé.

Plánované akce
10.6.2017 od 16:00 - Poutní mše v Přibyslavicích

(Dobromila Lebedová, Přibyslavice)

Opět jsme do našeho Zpravodaje zařadili již tradiční rubriku, ve které odpovídáme na vaše dotazy přednesené na veřejných zase-
dáních, sdělené jednotlivým zastupitelům nebo zaslané e-mailem na adresu ou@vlkanec.cz.

Kdy bude dokončena oprava rybníku v Kozohlodech?

Stavební práce na rybníku v Kozohlodech finišují, stavba by měla být dokončena do konce dubna a 2.5.2017 bude kolau-
dace. Pak bude následovat vyhodnocení celé akce vůči Ministerstu zemědělství - poskytovateli dotace.

Jak budete řešit neustále přeplněné kontejnery s tříděným odpadem?  

Stále více lidí si stěžuje na  přeplněné kontejnery. V týdnu před Velikonocemi to byla chyba AVE, zapomněli u nás odvézt 
plasty. Jedná se ale kromě skla o všechny komodity. Opravdu důrazně žádám všechny občany, aby sešlapovali PET lahve i  
papírové krabice. Věřte, že potom se do kontejnerů vejde opravdu o hodně víc materiálu. Mohli bychom navýšit kapacitu 
kontejnerů nebo četnost vyvážení, ale uvědomme si, že nic není zadarmo. A to sešlápnutí nás tolik nezdrží.

Starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč

DOTAZY NA STAROSTU
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 INZERCE 

Vodohospodářská společnost Vrchlice – Maleč a.s. zajišťuje již 23 let dodávku pitné vody a odvádění odpadní vody v re-
gionu Kutnohorska a Čáslavska. Její historie a tradice však nesahá jen do roku 1994, kdy vznikla na základě úspěšného 
privatizačního projektu, ale mnohem dále, protože je nástupnickou organizací středočeských vodáren. Držiteli akcií jsou 
z 98 % obce, v jejichž katastru společnost vlastní a spravuje infrastrukturu potřebnou pro dodávku pitné vody a odvede-
ní odpadní vody a její vyčištění. V současné době dochází k rychlému rozvoji digitálních technologií a je nutné se této 
skutečnosti přizpůsobit. Ve VHS Kutná Hora jsme si toho vědomi a v následujících letech chceme tento trend využít ve 
prospěch našich zákazníků.

První oblastí, kde dojde ke změně, je postupná výměna fakturačních vodoměrů s nutností odečtu hodnot spotřeby pří-
mo z počitadla na vodoměru za vodoměry s dálkovým odečtem „z ulice“. V letošním roce proběhne zkušební provoz ve 
vybrané lokalitě a po vyhodnocení se rozeběhne výměna dalších vodoměrů. Výměna bude probíhat v termínech ukon-
čení cejchu současných nainstalovaných vodoměrů a k celkové obměně tak dojde v horizontu 7 let. Koncového zákazní-
ka tato změna nijak nezatíží, naopak už nebude nutná přítomnost majitele nemovitosti při odečtu a zatížení zákazníků 
se sníží.

Druhou oblastí, kterou chceme posunout vpřed, je vyúčtování a fakturace. Od 1. 4. 2017 již není možné si sjednat ve 
smlouvě zasílání poštovní poukázky. Zasílání červené poštovní poukázky A chceme od 1. 1. 2018 úplně zrušit a nahradit 
je zasíláním „pouze“ faktury se všemi údaji potřebnými k platbě. Toto je první krok na cestě k čistě elektronickému vyúč-
tování. Postupně bychom chtěli navyšovat podíl vyúčtování zasílaných elektronicky na e-mail na úkor vyúčtování zasíla-
ných poštou, až zasílání vyúčtování poštou úplně nahradíme e-mailem a SMS. Samozřejmě budeme stále přijímat platbu 
přes složenku, ale zákazník již neobdrží složenku předvyplněnou a bude muset si v takovém případě složenku sám na 
poště vyplnit.  Již v současné době je více než 75 % plateb prováděných jinak než složenkou, přestože zasíláme složenku 
více než 75 % zákazníků. Uvědomujeme si, že v jednotlivých případech může opatření způsobit určité potíže, a proto 
můžeme slíbit, že k problémům budeme přistupovat citlivě a konstruktivně. Naše společnost upřednostňuje platby přes 
SIPO, povolení k inkasu a bankovním převodem, které využívá většina zákazníků. I nadále budeme přijímat platby v ho-
tovosti na pokladnách společnosti v Kutné Hoře, Čáslavi a ve Zruči nad Sázavou. Pokladny však nemohou být otevřené 
po celou pracovní dobu, proto se o konkrétních otevíracích hodinách pokladen, v případě zájmu, informujte na webo-
vých stránkách společnosti nebo telefonicky. V případě nevyhovujícího času je možné si i dohodnout návštěvu v jiném 
konkrétním termínu. 

Poslední oblastí, ale určitě ne významem, kde zaznamenáme změnu jsou odběratelské smlouvy. Dne 1.1.2014 totiž 
vstoupila v platnost novela Zákona č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a nová prováděcí 
vyhláška č. 48/2014. Z §8 Práva a povinnosti vlastníka vodovodu nebo kanalizace zde pro společnosti a jejich zákazníky 
vyplývá povinnost dát do souladu se zákonem veškeré smlouvy uzavřené před platností zákona. Nové smlouvy musí být 
v souladu se zákonem nejpozději do 1.1.2024 (dle čl. II bod 5 zákona č. 275/2013 Sb.). Z uvedeného je patrné, že se to týká 
velké většiny smluv.  Zástupci naší společnosti musí v následujících letech kontaktovat více než 10 000 zákazníků a nove-
lizovat s nimi jejich smlouvy. Toto je časově nejnáročnější úkon, který na nás zákonodárci vymysleli a je u něj nutná ocho-
ta spolupracovat mezi obchodním oddělením společnosti a odběratelem.

O všech výše uvedených skutečnostech a záměrech budou zákazníci včas informováni a informace budou zobrazovány 
i na našich webových stránkách www.vhskh.cz. 

Závěrem bychom si Vás naše zákazníky dovolili požádat o aktualizaci Vašich údajů (především datum narození, adresa, 
e-mail, telefon, počet trvale připojených osob, atd.), abychom mohli nové smlouvy podle zákona správně připravit, zkrá-
tili tím vzájemnou komunikaci a tím Vás i obtěžovali jen minimálně. Údaje prosím sdělte na tel. čísla 327 588 131, 132. Na 
těchto číslech můžete vznášet i jiné dotazy a připomínky. Věříme, že chystané kroky nezatíží příliš Vás, naše zákazníky, a 
naopak Vám do budoucna přinesou větší komfort v komunikaci s naší společností. Děkujeme.

Za společnost VHS Kutná Hora 
Ing. Pavel Šanc, ekonomický náměstek.

VHS Kutná Hora - novinky ve vyúčtování, odečtech a smlouvách od roku 2017
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Kontakt - e-mail: ou@vlkanec.cz., tel.:327 391 106

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ NA DUBEN - ČERVENEC 2017
28. 4. 2017 Slet čarodějnic u ZŠ ve Vlkanči, pořádá ZŠ Vlkaneč

30. 4. 2017 Pálení čarodějnic na místním hřišti ve Vlkanči, pořádá TJ Sokol Vlkaneč

30. 4. 2017 Pálení čarodějnic v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody

Květen Vlkanečská kecka aneb turistický pochod pro malé i velké, pořádá TJ Sokol Vlkaneč 

Červen Dětský den ve Vlkanči, pořádá MS Diana Vlkaneč

3. 6. 2017 Okrsková soutěž v požárním útoku ve Vlkanči, pořádá SDH Vlkaneč

Červen Školní akademie ve Vlkanči, pořádá ZŠ a MŠ Vlkaneč

10. 6. 2017 od 16:00 - Poutní mše v Přibyslavicích, pořádají Přátelé kostela SV.Václava v Přibyslavicích

24. 6. 2017 Rybářské závody v Přibyslavicích, pořádá OÚ Vlkaneč

Červen Vítání prázdnin na místním hřišti, pořádá TJ Sokol Vlkaneč

Červenec Posezení na hrázi Návesního rybníku v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody

Červenec Výlet na kolech, pořádá SDH Kozohlody

Brokové střelby, pořádá MS Diana Vlkaneč

Zájezd na Konopiště a do Kácovského pivovaru, pořádá MS Diana Vlkaneč

Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v neposlední řadě 
i na internetových stránkách obce.

Občanské sdružení Diakonie Broumov je nezisková organizace, která poskytuje sociální služby 
pro občany z okraje společnosti – materiální pomoc sociálně potřebným, azylové ubytování i pracovní příležitost 

(více na www.diakoniebroumov.org)

Dne 18.5. a 19.5.2017 vyhlašujeme ve Vašich obcích humanitární sbírku.

• Obuv – veškerou nepoškozenou
• Hračky – nepoškozené a kompletní
• Nově můžete darovat i malé spotřebiče, pro které máme 

využití. Mezi ně patří vysavače, žehličky, topinkovače, 
kulmy, holicí strojky, hodinky, váhy, mixery, kávovary, 
vrtačky, mikrovlnky, počítače.

SBĚRNÉ DNY:
Přibyslavice 18. 5. 2017 od 16:00 do 17:00 hodin v sále místního pohostinství

Kozohlody 19. 5. 2017 od 17:00 do 18:00 hodin v sále obecního domu
Vlkaneč 19. 5. 2017 od 16:00 do 18:00 hodin na obecním úřadě

HUMANITÁRNÍ SBÍRKA DIAKONIE BROUMOV

VĚCI, KTERÉ VZÍT NEMŮŽEME:
Televizory, pračky, ledničky, zářivky, monitory a další velké spotřebiče nad 20 kg; Matrace, koberce – z ekologických důvodů; Nábytek, jízdní kola 

a dětské kočárky - ty se transportem znehodnotí; Znečištěný a vlhký textil.

• Letního a zimního oblečení /dámské, pánské,dětské/
• Lůžkovin, prostěradel, ručníků, utěrek, záclon, 
• Látky (minimálně 1m2, prosíme, nedávejte nám odřezky 

a zbytky látek)
• Domácí potřeby - nádobí bílé i černé, skleničky 
 - vše nepoškozené
• Vatované a péřové přikrývky, polštáře a deky


